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Protokół  Nr 6/19 

z posiedzenia Komisji ds. Społecznych 

odbytego w dniu   29.05.2019 r. godz. 16.15 

 

Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych  radna 

Dorota Orzoł, wiceprzewodniczący komisji radna Czesława Grabowska, członek komisji 

radny Andrzej Stechnij, członek komisji radny Dariusz Dąbkowski. Nieobecny członek 

komisji radny  Ireneusz Siwiec. Lista obecności zał. Nr 1. W posiedzeniu udział wzięły: p. 

Irena Rybarczyk - wice wójt i p. Bożena Hok - skarbnik gminy. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski do protokołu z posiedzenia komisji w dniu  17.04.2019 r. 

3. Opinia z wykonania budżetu za rok 2018 po analizie sprawozdania Wójta. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy Kobylanka nieruchomości 

przeznaczonej w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy na cele związane z lokalizacją usług celu publicznego – projekt 

nr  32/19; 

b) w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń  użyteczności publicznej – projekt 

nr 33/19; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 34/19; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi – 

projekt nr 35/19; 

e) w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 

wysokości cen za te usługi – projekt nr 36/19; 

f) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci        

i młodzieży – projekt nr 37/19; 

g) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Kobylanka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

mających siedzibę na obszarze Gminy Kobylanka – projekt nr 38/19; 

h) w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Kobylanka oraz nadania jej statutu – 

projekt nr 39/19. 

5. Analiza sprawozdania ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie - 

informacje Policji, Straży Gminnej, Straży Pożarnej za rok 2018. 

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem GOPS w zakresie funkcjonowania Pomocy 

Społecznej   w Gminie za rok 2018. 

7. Ocena funkcjonowania służby zdrowia na podstawie informacji kierownictwa 

Ośrodka Zdrowia w zakresie profilaktyki zdrowotnej realizowanej we współpracy        

z Gminą. 

8. Wolne wnioski.      

9. Zamknięcie posiedzenia.       

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty 

 

Ad. 2 
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Wnioski do protokołu z posiedzenia komisji w dniu  17.04.2019 r. – brak wniosków. 

Ad. 3 

Opinia z wykonania budżetu za rok 2018 po analizie sprawozdania Wójta. 

Do sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018 brak pytań. 

Komisja sprawozdanie z wykonania budżetu za 2018 r. zaopiniowała pozytywnie w 

obecności 4 członków komisji. 

Ad. 4  

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na mienie Gminy Kobylanka nieruchomości 

przeznaczonej w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy na cele związane z lokalizacją usług celu publicznego – projekt 

nr  32/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

nabycie  każdej nieruchomości na własność Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez 

Radę Gminy zasad nabycia -  wymaga zgody Rady Gminy.  

Zgodnie z art. 24.  ust.5 pkt 1 lit.c ustawy z dnia 19 października 1991r.                             

o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa (t.j. Dz.U. z 2019r. poz.817)  

nieruchomości wchodzące w skład Zasobu Krajowy Ośrodek może, w drodze umowy, 

nieodpłatnie przekazać jednostce samorządu terytorialnego jeżeli są przeznaczone w planie 

zagospodarowania lub studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy  między innymi na cele kultury fizycznej.  

W związku z planem urządzenia placu zabaw i terenu rekreacyjnego oraz z uwagi na fakt, 

że Gmina Kobylanka w swoim zasobie w miejscowości Rekowo nie posiada terenu, który 

mógłby być przeznaczony na ten cel zaistniała potrzeba pozyskania z Zasobu Własności 

Rolnej Skarbu Państwa nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 113  o powierzchni 0,27 ha 

w obrębie Rekowo.   

Teren działki nr 113 nie jest objęty aktualnym planem zagospodarowania. Zgodnie           

z przyjętym Uchwałą Rady Gminy Kobylanka nr XXXV/216/13 z dnia 11 lipca 2013r. 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylanka     

ww. działka oznaczona jest symbolem: Rk-M1 – strefa mieszkalno-usługowa – tereny 

zabudowy istniejącej i uzupełniającej. Dla ww. strefy studium wyznacza szczegółowe zasady 

zagospodarowania, które przewidują w centralnej części wsi obejmującej działkę nr 113 

lokalizację usług celu publicznego.   

Mając na względzie, że zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty, między innymi         

w zakresie kultury fizycznej, należy do zadań własnych gminy,  nabycie przedmiotowej 

działki pozwoli na realizację ww. inwestycji.  
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W związku z powyższym nabycie ww. nieruchomości w skład gminnego zasobu jest 

celowe i uzasadnione wobec czego proponuję podjęcie przedmiotowej uchwały.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za-3, przeciw-0, 

wstrzymał się-1 w obecności  4 członków komisji. 

 

b) w sprawie zasad korzystania z obiektów i urządzeń  użyteczności publicznej – projekt 

nr 33/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

„Zgodnie z art. 40, ust. 2, pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (j.t. 

Dz. U. z 2013 r. Nr 142, poz. 645 i 1318)   organy gminy mogą wydawać akty prawa 

miejscowego w zakresie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej. Obiekty i urządzenia wymienione w projekcie uchwały są obiektami 

i urządzeniami użyteczności publicznej, to też ustalenie regulaminów korzystania z tych 

obiektów i urządzeń jest uzasadnione. Uchwała w tej sprawie stanowi akt prawa 

miejscowego. 

Rada Gminy Kobylanka w 2014 roku podjęła uchwałę w sprawie zasad korzystania  

z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Uchwała była wielokrotnie zmieniana. 

Dochodziły nowe obiekty, pojawiały się nowe okoliczności. Obecnie zaistniała konieczność 

uchwalenia regulaminów dla siłowni zewnętrznych i boisk wielofunkcyjnych. Ponieważ było 

już wiele zmian funkcjonującej uchwały postanowiono przygotować projekt jednolity 

uchwały z uwzględnieniem nowych obiektów użyteczności publicznej. 

Regulaminy obiektów i urządzeń użyteczności publicznej podane do wiadomości 

użytkownikom na tablicach informacyjnych przyczynią się do poszanowania i przestrzegania 

podstawowych zasad porządkowych i bezpieczeństwa osób korzystających z tych obiektów  

i urządzeń. Umożliwią Straży Gminnej skuteczniejszą walkę z aktami chuligaństwa  

i wandalizmu oraz wyciągania wobec ich sprawców konsekwencji prawnych.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności  4 członków 

komisji. 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Kobylanka – projekt nr 34/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

„Z uwagi na bardzo dużą ilością odpadów komunalnych odbieranych z nieruchomości 

zamieszkałych w sposób selektywny – frakcje: papier, szkło, tworzywa sztuczne, odpady 

biodegradowalne, proponuje się wprowadzić zmiany dotyczące ilości worków do selektywnej 

zbiórki odpadów dla nieruchomości zamieszkałych oraz dla nieruchomości o charakterze 

rekreacyjno-wypoczynkowym. W związku z powyższym inne brzemiennie otrzymuje § 11 

ust. 4 załącznika do uchwały Nr V/29/19 z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kobylanka.” 

Przewodnicząca komisji radna D. Orzoł –dot. przydziału worków – dlaczego zmiana jest 

dokonywana? 

Wice wójt – udzieliła wyjaśnienia dotyczącego wprowadzenia limitu przydziału worków 

(niedoszacowane wydatki, stosunkowo do zadeklarowanej ilości osób bardzo duża ilość 

odpadów). 

Radna Cz. Grabowska –skąd pracownicy będą wiedzieli ile jest osób w danym domu? 
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Wice wójt –poinformowała, że firma obsługująca gminę zadeklarowała się, że będzie 

weryfikowała. 

Radna Cz. Grabowska – poinformowała, że worki BIO są bardzo słabe, dlatego są napełniane 

tylko do połowy. 

Wice wójt – poinformowała, że wcześniej ustalono, że opłata jest od ilości osób 

zamieszkałych.  

Radna Cz. Grabowska – poinformowała, że dla mieszkańców z miejscowości takich jak 

Cisewo czy Wielichówko będzie problem zgłoszenia się do urzędu w celu zakupu worków. 

To jest nieopłacalne dla mieszkańców. 

Radna D. Orzoł – poinformowała że od czasu pojawienia się ustawy o odpadach  nie ma 

śmieci w lasach, natomiast przy takiej propozycji zmiany dot. limitu na worki, śmieci będą się 

znajdowały w lasach. Obawiam się, że w Morzyczynie na promenadzie będą podrzucane 

śmieci. 

Wice wójt –poinformowała, że mamy sygnały, że na rekreacji jest problem z odpadami. 

Radna D. Orzoł – to należałoby sprawdzić. 

Radny A. Stechnij – poinformował, że mieszkaniec, który produkuje większą ilość odpadów 

niech ponosi sam za to koszty, a nie wszyscy mieszkańcy. Ilość worków, która jest aktualnie, 

jest  wystarczająca. Czy chcemy podwyższenia ceny dla wszystkich mieszkańców? czy 

obywatel, który produkuje więcej odpadów niech ponosi koszty? 

Radna Cz. Grabowska – czy worki będą oznaczone? 

Wice wójt – tak worki będą oznaczone. 

Radna D. Orzoł – poinformowała, że jest wątpliwe, aby mieszkaniec po worki przyjechał do 

urzędu. Ograniczanie worków spowoduje że,  np. trawa znajdzie się w lesie. 

Wice wójt – musimy znaleźć środki na powstałą różnicę w wysokości 200 000 zł. 

Skarbnik gminy – poinformowała, że sposób zaproponowany jest najbardziej sprawiedliwy. 

W przypadku kiedy zaproponowany system się nie sprawdzi, będzie trzeba podwyższyć 

opłaty dla mieszkańców dotyczących wywozu odpadów. 

Wice wójt – ta opłata powinna pokrywać wszystkie wydatki związane z odpadami. Będzie to 

obserwowane. 

Skarbnik gminy – zaproponowany system ma na celu składanie deklaracji w sposób uczciwy. 

Radna D. Orzoł –poinformowała, że brak informacji o wyższych fakturach, która powinna 

być zawarta w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Radna Cz. Grabowska – zaproponowała, może należało by zrobić konsultacje z mieszkańcami 

dot. gospodarki odpadami. 

Radna D. Orzoł – dlaczego nie skupimy się nad pozyskaniem deklaracji. 

 

Wice wójt – są poczynione starania na zwiększenie deklaracji dotyczących odpadów. 

Osoby meldujące się są informowane o gospodarce odpadami.  

Vice wójt poinformowała, że w przypadku obowiązku meldunkowego, sprawa odpadów była 

by wyjaśniona. Zgodnie z przetargiem umowa została zawarta na 2019 r. – ok. 917 000 zł. 

Ilość odpadów zmieszanych: zgodnie z poprzednim przetargiem- ok. 496 zł/t, w aktualnym 

przetargu – ok. 628 zł/t. 

Ilość odpadów selektywnych: zgodnie z poprzednim przetargiem-ok. 496 zł/t, w aktualnym 

przetargu-ok. 533 zł/t (selektywne + BIO). 

Ilość odpadów z GPZ: zgodnie z poprzednim przetargiem-ok.270 zł/t, w aktualnym przetargu-

ok. 378 zł/t. 

Ilość odpadów wielogabarytowych: zgodnie z poprzednim przetargiem-ok. 270 zł/t, w 

aktualnym przetargu – ok. 324 zł/t.” 

 

Radny D. Dąbkowski – czy ktoś sprawdza odbiór odpadów? 
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Wice wójt – ilość odbiorów powinien pracownik sprawdzać. 

Radny A. Stechnij – proponuje niniejszy projekt uchwały zaopiniować pozytywnie. 

Radna D. Orzoł – proponuje, aby niniejszy projekt uchwały przedyskutować z KRGiF.  

Wice wójt – poinformowała, że jeżeli zaproponowany system się nie sprawdzi, to zostanie 

zmieniony w określonym terminie. 

Radna Cz. Grabowska – zaproponowała wprowadzenie zmian na sezon letni. 

Wice wójt –poinformowała, że może się zdarzyć, że przy limicie worków będzie mniejsza 

ilość odpadów. 

Skarbnik gminy –poinformowała, że podwyższenie stawki za odpady może spowodować, że 

będzie mniejsza ilość deklarowana mieszkańców. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za-2, przeciw-0, 

wstrzymał się-2 w obecności  4 członków komisji. 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi – 

projekt nr 35/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

„W celu ograniczenia ilości odpadów selektywnych odbieranych z nieruchomości 

zamieszkałych oraz nieruchomości o charakterze rekreacyjno-wypoczynkowym (papier, 

szkło, tworzywa sztuczne, odpady biodegradowalne), w Uchwale Nr V/30/19 z dnia 28 lutego  

2019 r. należy uchylić w § 6 ust. 4.”  

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za-2, przeciw-0, 

wstrzymał się-2 w obecności  4 członków komisji. 

 

e) w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 

wysokości cen za te usługi – projekt nr 36/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

  „W związku z ograniczeniem ilości odbieranych worków do selektywnej zbiórki odpadów, 

zamierza się wprowadzić dodatkowe usługi w zakresie odbioru odpadów segregowanych w 

postaci możliwości odpłatnego pobrania worków dla poszczególnych frakcji odpadów. 

Usługę tę wprowadza się w celu umożliwienia mieszkańcom oddania wykraczającej ponad 

limit ilości odpadów segregowanych.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za-2, przeciw-0, 

wstrzymał się-2 w obecności  4 członków komisji. 

 

f) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci        

i młodzieży – projekt nr 37/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

   „Ustawa z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty ( Dz.U z 2018 r., poz. 1457 z 

późn.zm.) w art.90 ust.4 umożliwia organowi stanowiącemu  określenie szczegółowych 

warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży pobierających naukę na terenie danej 

jednostki samorządu terytorialnego.  

Przedłożony projekt uchwały zastępuje uchwałę Nr. XX/141/08 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 29 maja 2008 w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania edukacji 
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uzdolnionych dzieci i młodzieży ze względu na reformę edukacji obejmującą wygaszenie 

gimnazjów.  

W związku z powyższym niezbędne jest dostosowanie programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży do aktualnego stanu prawnego.” 

Wice wójt –poinformowała, że sposób wsparcia dzieci i młodzieży funkcjonuje od lat. 

Wsparcie dotyczy dzieci, które uczęszczają do szkół poza terenem gminy, pod warunkiem, że 

to jest mieszkaniec gminy. 

Radna Cz. Grabowska – dotyczy § 5 ust. 2 zapisu o treści: „Dyrektor może zgłosić do 

nagrody maksymalnie dwóch kandydatów.” – dlaczego jest ograniczenie? 

Wice wójt – ograniczenie dotyczy przydzielonej kwoty. 

Radna D. Orzoł – przydzieloną kwotę można podzielić na ilość zgłoszonych uczniów. 

Radny A. Stechnij – zakładam, że na wniosek rodziców została dokonana zmiana. Uważam, 

że powinny otrzymać wsparcie dzieci uczęszczające do szkół na terenie gminy. 

Komisja po przeanalizowaniu projektu uchwały wnioskuje: 

- o wykreślenie z § 5 w ust. 1 drugie zdanie o treści: „ Wniosek o przyznanie nagrody może 

złożyć także dyrektor szkoły spoza terenu gminy w odniesieniu do ucznia uczęszczającego do 

tej szkoły, lecz zamieszkującego na stałe w gminie Kobylanka.” 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 4 członków komisji. 

- o wykreślenie z § 5 ust. 2 pierwszego zdania o treści: „Dyrektor może zgłosić do nagrody 

maksymalnie dwóch kandydatów.” 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie w obecności 4 członków komisji. 

Komisja projekt uchwały wraz z dwoma wnioskami zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie    

w obecności  4 członków komisji. 

 

g) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Kobylanka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

mających siedzibę na obszarze Gminy Kobylanka – projekt nr 38/19; 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

   „Obowiązek ustalenia przez rady gmin sieci publicznych szkół oraz granic obwodów tych 

szkół określony jest w art. 39 ust.5 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo Oświatowe          

( Dz.U. z 2018r. poz. 996,1000,1290,1669 i 2245). Sieć szkół została dostosowana  w 2017 r. 

właściwą uchwałą Rady Gminy Kobylanka ( Uchwała nr XXX/200/17 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 30 marca 2017r., Dziennik Urzędowy Województwa 

Zachodniopomorskiego 2017 r. poz. 2059) na okres od 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 

2019 r. W związku z tym, że uchwała ta ma przejściowy charakter, to konieczne jest 

określenie sieci publicznych szkół podstawowych na okres od 1 września 2019r. Projekt 

niniejszej uchwały,  w zakresie sieci publicznych szkół jest tożsamy z obowiązującym             

i stanowi pełną realizację założeń reformy systemu oświaty wdrażanej od 2017 r.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności  4 członków 

komisji. 

 

h) w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Kobylanka oraz nadania jej statutu – 

projekt nr 39/19. 

Wice wójt p. I. Rybarczyk uzasadniła projekt uchwały: 

„Na podstawie art.5 b ust.1, 2 i 3 oraz art.40 ust. 2 pkt1 ustawy z dnia  8 marca 1990r.                      

o samorządzie gminnym Rada Gminy  powołuje Młodzieżową Radę Gminy oraz nadaje  jej 

statut.  
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Zgodnie z przywołanymi przepisami na wniosek zainteresowanych środowisk, Rada Gminy 

może wyrazić zgodę na utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy mającej charakter 

konsultacyjny.  

Inicjatywę utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy, zgłosiła do Pani Wójt Gminy oraz 

Przewodniczącej Rady Gminy grupa młodzieży Gminy Kobylanka.    

Powołanie Młodzieżowej Rady Kobylanka będzie miało wpływ na upowszechnienie idei 

samorządowej wśród młodzieży oraz zwiększenie  i wspieranie aktywności młodych ludzi    

w Gminie Kobylanka.  

Integralną część niniejszej uchwały stanowi Statut regulujący kwestie organizacyjno-prawne, 

tryb wyboru członków i zasady działania Młodzieżowej Rady Gminy Kobylanka.  

Wychodząc naprzeciw potrzebom młodzieży i zgodnie z w/w przepisami prawa, podjęcie  

niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione.” 

Wiece wójt – poinformowała, że na wniosek zgłoszony powstała procedura utworzenia MRG 

wraz ze statutem. Projekt uchwały został przekazany do konsultacji.  Były zgłaszane uwagi i 

poprawki. 

Radna D. Orzoł – brak informacji kto uczestniczył w konsultacjach. 

Wice wójt –poinformowała, że złożony projekt można było nie przekazywać do porządku 

posiedzenia. 

Komisja wnioskuje, aby projekt uchwały nr 39/19 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Gminy Kobylanka oraz nadania jej statutu został wycofany z porządku posiedzenia w celu 

przekazania do ponownej analizy. 

Komisja wniosek przyjęła jednogłośnie w obecności  4 członków komisji. 

Ad. 5 

Analiza sprawozdania ze stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie - 

informacje Policji, Straży Gminnej, Straży Pożarnej za rok 2018. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniami do których nie wniosła uwag. 

Ad. 6 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem GOPS w zakresie funkcjonowania Pomocy Społecznej        

w Gminie za rok 2018. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem do którego nie wniosła uwag. 

Ad. 7 

Ocena funkcjonowania służby zdrowia na podstawie informacji kierownictwa Ośrodka 

Zdrowia w zakresie profilaktyki zdrowotnej realizowanej we współpracy  z Gminą. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem do którego nie wniosła uwag. 

Ad. 8 

Wolne wnioski. 

Radny A. Stechnij - czy jest praca nad koncepcją – dotyczy użytkowania urządzeń na               

j. Miedwie np. pomostów. 

Ad. 9 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone o godz. 18.00. 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych 

 

                                             Dorota Orzoł 


